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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2023. május 02-án 14:00 órakor személyesen és Teams-en online módon 
megtartott üléséről. 
 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 
Csaba, Vokony István, Markovics Zsolt, Németh Bálint  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 
közül jelen voltak: Madarász György, Hollósy Gábor, Danyek Miklós, Nagy János, Kovács László, 
Táczi István, Rubint Dezső, Orlay Imre, Karacsi Márk tanácskozási joggal rendelkező tagok: 
Kovács András, Becker Péter, Janky Csaba további meghívottak: Schachinger Tamás, Fülöp 
Zoltán, Rejtő János, Veszprémi Károly, és Schwarcz Barbara. 
 
Gelencsér Lajos elnök köszöntötte az ülésen résztvevőket, ismertette a napirendi pontokat, majd az 
eseményt megnyitotta. 
 
Első napirendi pontként Gelencsér Lajos tájékoztatta az Elnökséget az Építők Elismerő Oklevél 
előterjesztésével kapcsolatban végbemenet email-es szavazás eredményéről, mely alapján Hollósy 
Gábor Tibort javasolta az Elnökség a díjra. A díj odaítéléséről a Minisztérium dönt az Elnökség 
egybehangzóan az előterjesztés személyéről döntött. 
Gratulálunk Gábor számára. 
 
 
Második napirendi pont: Gelencsér Lajos az Ülés elején a napirendi pontot a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület Partnere díj jelölésével kapcsolatosan elnapolta, miszerint amennyiben 
marad idő az ülés végeztével visszatérünk rá. 
Az Ülés végeztével az ülés időkerete alapján az Elnökség meghozta határozatát a díjra 
vonatkozóan. 2 jelölés érkezett a Prolan Zrt.-re, valamint a Com-Forth Kft.-re vonatkozóan. Az 
Elnökség megismerte az előzetesen benyújtott annotációk alapján a jelölteket, majd szavazattal 
meghozta döntését, mely alapján a 2023 évi nyertes jelölt a Prolan Zrt a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület Partnere díjra vonatkozóan. 
 

• 13/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (9 fő) igen szavazatai 
alapján meghozta többségi döntését a Magyar Elektrotechnikai Egyesület Partnere díjra 
vonatkozóan, melyet a Prolán Zrt nyert el. (A másik jelöltre a Com-Forth Kft.-re leadott 
szavaztok száma 1 fő igen az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
jelenlevő tagjaiból) 

 
 
Harmadik napirendi pontként Veisz Imre javaslata alapján a díjbizottságok elnökei röviden 
ismertették a 2023. évi díjazottak neveit, a kiválasztási folyamat során figyelembe vett 
szempontokat, visszajelzést adtak tapasztalatukról. 
Schachinger Tamás, mint az I. számú bizottság elnöke elmondta, főként jelenléti részvétel alapján 
hozta meg döntését a teljes 9 fős (8 tag, 1 elnök) tagság. Kandó Díj, mely az egyesületi szervezési 
munka alapján adományozható esetében 4 díj került kiosztásra: 
Molnárné Karácsony Eszter, Imre Miklós, Katona Zsolt, és Lakatos Gábor díjazottak számára. 
Bláthy Díj esetében egyesületi szervezési munkán túl szakmai, vagy gazdasági eredményhez kötött 
a díj megítélése, mely alapján Kardos Zoltán, és Szumzer László kapták a díjat, 3 jelöltből szavazati 
döntés alapján kiválasztva. 
Fülöp Zoltán, mint a Szakosztályi, Szakterületi díjakért felelős bizottság elnöke ismertette az 5 díj 
kiosztásának részleteit.  
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A Csáki díj ebben az évben nem kerül kiosztásra. 
Liska díj esetében Sztanó Péter kapta a díjat, Straub díj esetében egyértelműen Magyar Gábor 
számára ítélte oda a bizottság a díjat. Urbanek díj esetében a VTT jelölése alapján Dr. Poppe 
András nyerte el a díjat szakmai munkássága alapján. Verebély díj esetében 3 jelöltből dr.Tóth 
Zoltán nyerte el a díjat, a bizottság a díj odaítélése kapcsán célul tűzte ki a fiatalok ösztönzését az 
Egyesületi munkával kapcsolatban. 
Veszprémi Károly ismertette a jelöléssel kapcsolatos eljárásrendet. A bizottság 7 tagú csapatából 5 
fő teamsen keresztüli szavazott a jelölteke vonatkozóan. Zipernowsky díjra Péter Gábor személyére 
érkezett jelölés, de mint gyakorlati és alkalmazott munkássága alapján a Déri díjat nyerte el végül. A 
Zipernowsky díj az idei évben nem kerül kiadásra. Nívó díjakat Jakabfalvy Gyula, Rajkai Ferenc 
nyerték el, valamint a bizottság saját jelölése alapján Dr. Madarász György. 
A bizottság további javaslata alapján a Szervező Bizottság megvizsgálja a díjakhoz kapcsolódó 
kötelező tagságot, és annak hosszát, a javaslat alapján csak a publikációt megelőző évben lenne 
csak szükséges annak megléte. 
Orlay Imre ismertette miszerint az Elektrotechnikai Nagydíjra egy jelölés érkezett, ahol a jelölt 
szakmai munkássága igen, de egyesületi munkássága nem volt megfelelően méltó a díj 
megítélésére a jelöltnek, ezért nem kerül a díj kiadásra 2023-ban. MEE Életpálya esetében 5 
jelöltből 4 díjazott kapta meg a díjat. A nyertesek Ling Béla, Morva Máriusz, Végh Miklósné Lívia, 
Varga József. 
Az Elnökség az Előterjesztéseket vélemény nyilvánítási szavazásával megerősítette. 
Az Elnökség jelen levő tagjai közül (7 fő) és az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó 
testülete jelenlevő tagjainak (9 fő) igen szavazatai alapján. 
 
Negyedik napirendi pontként Janky Csaba ismertette az Elnökség számára, az Egyesületbe 
újonnan belépők létszámát az elmúlt 1 évre vonatkozóan. Kizárt tag nem volt ebben az időszakban. 
A belépők listáját az Elnökség az előzetesen megküldött riport alapján megismerte, azzal 
kapcsolatban visszajelzett. Aktuális probléma, hogy az új belépő tagok esetében nem történik 
díjfizetés a belépéskor, és azt jelenleg az alapszabály sem tartalmazza, hogy mennyi idejük van azt 
megtenni. Az újonnan belépő tagok 10-15% nem fizet 1 év elteltével sem. Az Elnökség megvitatta 
észrevételit, majd felkérte Székely Csabát, mint a Szervező bizottság elnökét, hogy tekintse át az 
aktuális problémát, hozza összhangba az Alapszabályt, az SZMSZ-t, és a Ptk. követelményeit a 
témával kapcsolatban. 
A Küldöttgyűlésig a jelenlegi szabályozás marad érvényben. 
 

• 14/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (7 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (8 fő igen) 
döntésével elfogadta az előterjesztésben szereplő a 2022.04.03. és 2023.04.04. között 
belépett és kizárt tagok listáját.  

 
 
Ötödik napirendi pontként a soron következő 99. Küldöttközgyűlés határozati pontjai kerültek 
ismertetésre és jóváhagyásra. 
5.1 napirendi pontként Veisz Imre ismertette a 4.1 mellékletben foglaltak alapján A 99. Küldöttgyűlés 
napirendi pontjait, melyek a szokásos tematikában kerültek kialakításra. Logikájában először az 
előző év áttekintése, majd a következő évre szóló célok kerülnek ismertetésre a Küldött 
közgyűlésen. 
 

• 15/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (7 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (9 fő igen) 
döntésével egyhangúlag elfogadta az előterjesztésben szereplő napirendi pontjait, és a MEE 
99. Küldöttgyűlését összehívta. 

 



 

 3 

 
5.2 napirendi pontként Kiss Zsuzsanna ismertette az általa összeállított prezentációban az 
egyesület pénzügyi eredményeit, mely alapján megállapításra került, hogy az Egyesület pénzügyi 
helyzete stabil, a közhasznúságú kritériumok mindegyike teljesül. 
Az Elnökség áttekintette a korábban megküldött pénzügyi adatokról szóló jelentéseket, mint: 
4.2.1.melléklet 2022.év Pénzügyi tényjelentés  
4.2.2.melléklet 2022.év Egyszerűsített éves beszámoló és közhasznúsági melléket   
4.2.3. melléklet 2022. év Beszámoló kiegészítő melléklet  
4.2.4. melléklet Könyvvizsgálói jelentése 
A könyvvizsgáló által összeállított Vezetői levélben foglaltakat a GB, és az FB saját ülésén 
előzetesen megvitatta, ami alapján intézkedési tervet hozott létre, a folyamatok, rendszerek, 
személyi feltételek felül vizsgálatára és fejlesztésére. 
 

• 16/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (7 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen) 

döntésével egyhangúlag elfogadta az előterjesztésben szereplő a 2022.év Pénzügyi 

tényjelentését, a 2022.év Egyszerűsített éves beszámoló és közhasznúsági mellékletét, a 

2022. év Beszámoló kiegészítő mellékletét, és a Könyvvizsgálói jelentést 

 
 
5.3 napirendi pontként Veisz Imre ismertette Az egyesületi elnökség beszámolóját, melyet az 
Elnökség előzetesen megkapott, és áttekintett. A Beszámolóhoz minden érintett szervezet időben 
megküldte a dokumentumokat, melyet az Iroda egységesített, és összesített. Külön köszönet a GB, 
és FB szervezetek számára a rövid határidők ellenére történő precíz munkavégzésért. 
 

• 17/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (7 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 0 nem,0 

tartózkodás) döntésével egyhangúlag elfogadta az előterjesztésben szereplő: Az egyesületi 

elnökség beszámolóját 

 
5.4 napirendi pontként a Felügyelő Bizottsági jelentés előzetesen megküldött dokumentumával 
kapcsolatosan várta Becker Péter a kérdéseket, melyet nem kapott. 
5.5 napirendi pontként az Etikai Bizottság előzetesen megküldött dokumentumával kapcsolatosan 
várta Kovács András a kérdéseket, melyet nem kapott, továbbá Kovács András, és Gelencsér Lajos 
megemlítette, miszerint a VET és a MEE közötti viszony javításaképpen megkezdődött egy a 
stratégiai, operatív munka egyeztetés. 
Gelencsér Lajos felkérte a VTT, és VET önálló jogi szervezetinek képviselőit, hogy a soron 
következő Elnökségi ülésen júniusban mutassák be pénzügyi beszámolójukat, és amennyiben 
lehetőség van rá, a következő években már a májusi Elnökségi ülésen a tervezett beszámolókat 
mutassák be az Elnökség számára. 
 
5.6 napirendi pontként az Elnökség elfogadta a a 2023 évre vonatkozó Könyvvizsgáló személyére 
és díjazására vonatkozó javaslatát.    
 

• 18/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (7 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 0 nem) 

döntésével egyhangúlag elfogadta a 2023 évre vonatkozó Könyvvizsgáló személyére és 

díjazására vonatkozó javaslatát.  
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5.7 napirendi pontban az Elnökség korábban megismerte az előterjesztésben szereplő 4.7 
mellékletet-A MEE 2023. évi költségvetés tervezete. A tervezetet az Elnökség már 2022 
decemberében határozatával jóváhagyta. 
 
 
Hatodik napirendi pontként Janky Csaba tájékoztatta az Elnökséget az 5. mellékletben szereplő 
Küldöttlistáról, mellyel kapcsolatban elmondta, hogy a 176 főből még 17 fő nem rendezte az idei 
évre vonatkozó tagdíj fizetési kötelezettségét, mely a közgyűlésen való szavazási jog alap 
kritériuma. 
 
 
Egyebek napirendi pontok: 
Veisz Imre ismertette a GB, FB korábban tett javaslatát, miszerint a jelenlegi Szervezetek számára 
elérhető pályázati rendszert át kell tekinteni, mert a szervezetk jelenleg nem használják. A 
Szervezési Bizottság nevében Székely Csaba elvállalta a jelenlegi szabályozás áttekintését. 
Janky Csaba ismertette, hogy a január-március időszakra vonatkozó NAV vizsgálat lezárult. 
A SZJA 1%-os támogatására vonatkozó figyelem felhívás megtörtént, mely a tagok számára a 
következő hetekben hírlevél formájában is ki fog menni. 
Az Elnökségi Ülés dokumentumai a jövőben a Teams közös adattárába is feltöltésre kerülnek, mint 
többlet információ. 
 
 
Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt az Elnökség számára.  
 
   

2023. május 02. 
Összeállította: 
Janky Csaba irodavezető 
 

 
 

Jóváhagyta: 
Veisz Imre főtitkár 

   
 


